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Gmina Zaniemyśl. Sesja Rady Gminy 

RO.0002.5.2024 

Protokół  

V Sesja Rady Gminy w dniu 30 września 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala Gminnego Ośrodka Kultury - Zaniemyśl, ul. Sienkiewicza 3 

Obrady rozpoczęto 30 września 2024 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:39 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Marcin Brylewski 

2. Filip Kalisz 

3. Katarzyna  Konieczna 

4. Kacper Łaniak 

5. Michał  Maliński 

6. Mateusz Manikowski 

7. Michał Marciniak 

8. Przemysław Nowak 

9. Ewelina Sikorska 

10. Ewelina Siudzińska 

11. Krzysztof Stróżyk 

12. Katarzyna Szymczak-Kozak 

13. Piotr Walkowiak 

14. Arleta Wizła 

 

Nieobecni: 

1. Paweł Jagodziński 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

1. Grzegorz Grala, Wójt Gminy Zaniemyśl  

2. Mateusz Waligóra, Sekretarz Gminy 

3. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy  

4. Anna Ratajczyk-Gibowska, Radca Prawny 

5. Barbara Madajczak, Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Marcin Baraniak, Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

7. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

8. Przemysław Łukaszyk, Prezes ZGK sp. z o.o.  

9. Magdalena Haberland, Kierownik OPS w Zaniemyślu 

10. Alina Sobkowiak, Dyrektor Biblioteki Publicznej 

11. Edyta Jankowska, Dyrektor CUW Zaniemyśl  

12. Joanna Staniś-Rzepka, w zastępstwie Dyrektora Szkoły Podstawowej w Śnieciskach 

13. Sołtysi Sołectw Gminy Zaniemyśl (lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu) 
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1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Dzień dobry Państwu. Otwieram piątą sesję Rady Gminy Zaniemyśl, kadencji 2024-2029. Witam Wójta 

Pana Grzegorza Gralę, witam Panie i Panów Radnych, witam Sekretarza Gminy Pana Mateusza Waligórę, 

witam Skarbnik Gminy Panią Agnieszkę Scheffler, witam Radcę prawnego Panią Annę Ratajczyk-Gibowską, 

Witam Sołtysów, Sołectw Gminy Zaniemyśl, witam kierowników referatów Urzędu Gminy oraz jednostek 

organizacyjnych Gminy. Witam wszystkich Państwa zebranych na sali oraz obserwujących sesje w 

Internecie. 

Informacja dotycząca jawności posiedzeń, transmisji i utrwalania obrad oraz ochrony danych osób 

uczestniczących w obradach Rady Gminy Zaniemyśl. Informuję, że obrady Rady Gminy Zaniemyśl są 

transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym. Nagrania obrad udostępniane są poprzez Biuletyn Informacji Publicznej Gminy Zaniemyśl. 

Uczestnicząc w sesji Rady Gminy Zaniemyśl wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie 

swoich danych osobowych.  

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Na podstawie listy obecności zebranych Radnych na sali stwierdzam, że w dzisiejszej sesji uczestniczy  

14 Radnych, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

 1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Zaniemyśl na rok 2024; 

 2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

 3) w sprawie zmiany uchwały nr LXIV/486/2024 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 marca 2024 r.  

w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej; 

 4) w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Nr II/7/2024 z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie powołania 

składów osobowych Komisji Rady Gminy Zaniemyśl i określenia przedmiotu ich działania; 
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 5) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

Czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad? Jeśli nie ma, przechodzimy do kolejnego 

punktu porządku obrad dzisiejszej sesji, czyli punktu czwartego. Przyjęcie protokołu czwartej sesji Rady 

Gminy Zaniemyśl. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy Zaniemyśl.  

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Czy są pytania, uwagi do projektu protokołu z czwartej sesji Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 16 czerwca 

2024 roku? Jeśli nie ma, a widzę, że nie ma, to proszę o podłączenie głosowania i proszę radnych  

o głosowanie.  

Głosowano w sprawie 

przyjęcia protokołu z IV sesji Rady Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, Krzysztof 

Stróżyk, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł  Jagodziński 

5. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Przechodzimy do kolejnego punktu porządku, obrad. Punkt piąty. Informacje Wójta z działalności 

międzysesyjnej. Panie Wójcie, proszę o przedstawienie informacji.  

Wójt Gminy Grzegorz Grala 

Dzień dobry, witam Państwa jeszcze raz. Informacje z działalności międzysesyjnej. W okresie między 

sesjami Wójt Gminy Zaniemyśl wydał jedno zarządzenie zmieniające budżet na rok 2024. Jest to 

zarządzenie z dnia 27 września 2024, w którym dokonano przeniesień wydatków między paragrafami  

w planie finansowym Urzędu Gminy w kwocie 10 tysięcy złotych. Informacje z Referatu Inwestycji  

i Gospodarki Komunalnej. Trwają prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w Domku 

Szwajcarskim na Wyspie Edwarda, Jezioro Raczyńskie. 24 września odbyła się Rada Budowy. Trwają 
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również prace przygotowawcze przy budowie świetlicy wiejskiej wraz z infrastrukturą techniczną  

w miejscowości Jeziory Wielkie. Termin zakończenia budowy przewidywany jest na czerwiec 2025.  

Trwa procedura wyłonienia wykonawcy kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Lubonieczek etap pierwszy  

i drugi. W dniu 26 września 2024 roku otwarto zamówienie publiczne - zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości zamieszkałych oraz z domków letniskowych lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na których powstają odpady komunalne, jak 

również z PSZOK, z terenu Gminy Zaniemyśl. Wpłynęła jedna oferta od Wielkopolskiego Centrum 

Recyklingu na kwotę 1.750.744,25 zł brutto. W tym kwota 1.458.953,54 zł brutto stanowi podstawowy 

zakres zamówienia, a kwota 291.790,71 zł brutto stanowi opcjonalny zakres zamówienia. Trwa 

zamówienie publiczne na inwestycji polegające na modernizacji oświetlenia drogowego na terenie Gminy 

Zaniemyśl, realizowanego w ramach dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład. Program 

inwestycji strategicznych Rozświetlamy Polskę. Cały czas również trwa realizacja tegorocznych funduszy 

sołeckich. W Urzędzie Gminy Zaniemyśl w przy ul.  Średzkiej można składać cały czas wnioski na 

dofinansowanie z programów Czyste Powietrze i Ciepłe Mieszkanie. Referat Organizacyjny, ogłoszony 

został nabór na stanowisko do spraw inwestycji i zamówień publicznych. Oferty można składać do  

7 października do godziny 12-tej. Przygotowywany jest również nabór na stanowisko w Referacie 

finansowym. Szczegóły dotyczące naborów można znaleźć na stronie Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. Wydarzenia. W dniach 16-17 września Gmina Zaniemyśl przyjmowała darowizny rzeczowe na 

rzecz osób poszkodowanych w powodzi na południu kraju. Zbiórki odbywały się również w świetlicach 

wiejskich na terenie Gminy. Zebrane artykuły zostały przekazane do Centrum Zarządzania Kryzysowego  

w Kłodzku, ale i nie tylko, ponieważ OSP Kępa Wielka zbierała również towar, który został zawieziony 

konkretnie do, do konkretnych wsi. Wszystkim osobom zaangażowanym w zbiórkę serdecznie dziękuję. 

Tutaj dla informacji mogę powiedzieć, że było to ponad 10 ton darów, które mieszkańcy Gminy Zaniemyśl 

zebrali i zostały dostarczone, za co jeszcze raz serdecznie dziękuję w imieniu poszkodowanych.  

22 września w Łęknie odbył się jesienny ćwierć i pół maraton. Był to trzeci z cyklu bieg w tym roku. 

Przekazano upominki dla zwycięzców biegu. W tym miejscu chcę również odpowiedzieć na pytanie Pana 

Przewodniczącego Malińskiego zadane na poprzedniej sesji i związane z cyklem tych biegów. Prawdą jest, 

że podczas letniego biegu 30 czerwca Gmina Zaniemyśl nie była obecna na wydarzeniu i nie przekazała 

upominków organizatorom. Informuję jednak, że ta sytuacja nie zaistniała z naszej winy. Urząd ze swojej 

strony był przygotowany i z organizatorem ustalono, że na kilka dni przed wydarzeniem skontaktuje się 

telefonicznie z Sekretariatem Wójta uzgadniając szczegóły. Między innymi godziny zakończenia biegu oraz 

wręczenie upominków. Organizator nie skontaktował się jednak z Urzędem, nie odebrał również 

upominków. Z późniejszych rozmów wynika, że letnia edycja biegu była trudna pod względem 

organizacyjnym i przysporzyła organizatorom wielu problemów, co spowodowało, że wykonanie telefonu 

do Gminy umknęło ich uwadze. Nadal ze strony Gminy i ze strony organizatorów biegu istnieje chęć 

dalszej współpracy, czego dowodem jest obecność moja na jesiennym biegu. Planujemy również objęcie 

patronatem honorowym kolejnej edycji biegu w 2025 roku. Od dziś również można zgłaszać swoje 

uczestnictwo w szóstym rajdzie Zaniemyskiego Rowerowania. Rajd odbędzie się 12 października. Start  

i meta w Czarnotkach. Karta zgłoszeniowa jak zawsze dostępna jest na stronie Urzędu. Karty jak zawsze 

również należy składać na Orliku. Dofinansowania. Trwa przygotowanie dokumentów niezbędnych do 

złożenia wniosku o dofinansowanie termomodernizacji budynku OSP w Zaniemyślu. Informacja z Ośrodka 

Pomocy Społecznej. I tutaj muszę przyznać się do małego zaniedbania, które było dwa tygodnie temu, 

ponieważ nie przeczytałem tej informacji z Ośrodka Pomocy Społecznej, informacji międzysesyjnej, która 

miała miejsce w okresie letnim, więc pozwolą Państwo tutaj troszeczkę poświęcę więcej czasu. W dniu  

21 sierpnia 2024 roku został złożony w Ministerstwie Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej wniosek  

w ramach programu Asystent Osobisty Osoby z Niepełnosprawnością dla jednostek samorządu 

terytorialnego edycja 2025. Wniosek pod względem formalnym i merytorycznym został oceniony 
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pozytywnie. Wnioskowana kwota środków finansowych z funduszu solidarnościowego na realizację 

programu to 697.476,00 zł . Zgodnie z zarządzeniem wójta Gminy Zaniemyśl z dnia 10 lipca 2024 roku  

w sprawie upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach bonu energetycznego w tutejszym 

Ośrodku można składać wnioski o przyznanie bonu energetycznego w okresie od 1 sierpnia do 30 

września 2024 roku. Wpłynęło 265 wniosków, rozpatrzonych zostało 200 wniosków, z czego 179 

pozytywnie, natomiast do 21 wniosków została wydana decyzja odmowna. W związku z rozpoczęciem się 

nowego okresu zasiłkowego 2024-2025 z funduszu alimentacyjnego oraz świadczeń rodzinnych do  

1 sierpnia 2024 roku, do dnia dzisiejszego wpłynęło 18 wniosków z funduszu alimentacyjnego, 

przepraszam, 43 wnioski ze świadczeń rodzinnych. W czasie trwania okresu zasiłkowego prowadzone jest 

również postępowanie wobec dłużników alimentacyjnych. Wystawione są informacje o przyznaniu 

Wierzycielom Świadczeń z Funduszu Alimentacyjnego. Wysyłane są wnioski. o podjęcie działań w 

stosunku do dłużników alimentacyjnych, do Gmin właściwych dłużników. W miesiącu wrześniu o 

stypendium Szkolne zostało złożonych 12 wniosków. W ramach programu Posiłek w Szkole i w Domu na 

lata 2024-2028 od września objętych wsparciem zostało 15 uczniów w formie dożywiania w placówkach, 

natomiast 15 osób osoby dorosłe i dzieci ze Szkoły ponadpodstawowej otrzymało pomoc w formie 

pieniężnej. Złożono 81 wniosków o wystawienie zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego 

dochodu, dane niezbędne do ubiegania się o dofinansowanie z Programu Czyste Powietrze, 22 wniosków 

od ostatniej sesji. Do dnia dzisiejszego wpłynęło 14 wniosków o wypłatę refundacji podatku VAT za 

dostarczone paliwa gazowe w 2024 roku. 11 wniosków zostało pozytywnie rozpatrzonych, a 3 wnioski 

negatywnie. Wypłata świadczenia pieniężnego na zapewnienie zakwaterowania i wyżywiania uchodźców 

wojennych z Ukrainy zakończyła się w sierpniu 2024 roku. Ośrodek Pomocy Społecznej w Zaniemyślu w 

tym roku wypłacił kwotę 552.760,00 zł osobom, które zapewniały na własny koszt zakwaterowanie i 

wyżywianie obywatelom Ukrainy. Na bieżąco przyjmowane są wnioski i wydawane decyzje ze świadczeń 

rodzinnych, dodatków mieszkaniowych, pomocy społecznej i wszystkich innych spraw z zakresu 

działalności Ośrodka. Zakład Gospodarki Komunalnej, lista jak zawsze jest bardzo długa, ja postaram się 

oprócz tych rzeczy, które były, które są robione, wykonywane, przepraszam, przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej wymienić te, które są jakby nowością od poprzedniej sesji. Przedsiębiorstwo usunęło jedną 

awarię przepompowni ścieków. W okresie międzysesyjnym wykonało dwa przyłącza kanalizacyjne, jedno 

przyłącze wodociągowe, zakończono rozbudowę kanalizacji sanitarnej w miejscowości Winna. Rozpoczęto 

prace wiertnicze otworu awaryjnego numer 4 nowej studni głębinowej w stacji uzdatniania wody w 

Brzostku. To jest bardzo ciekawa i bardzo kosztowna inwestycja, natomiast tutaj Zakład Gospodarki 

Komunalnej z Prezesem i pracownikami na czele dba o to, aby w Gminie Zaniemyśl wody nie zabrakło i 

żeby ta woda miała jak najwyższą jakość, i tak też się dzieje. Hala widowiskowo-sportowa. W poniedziałki 

odbywają się zajęcia jogi, we wtorki zajęcia fitness, w środę lekcje tańca, w czwartki odbywają się zajęcia 

zumby. Od października większość terminów na zajęcia odbywające się na płycie głównej hali jest zajęta, 

natomiast w listopadzie praktycznie już nie ma wolnych miejsc. I w dniu 25 września 2024 roku odbył się 

mecz uczniów szkół ponadpodstawowych ze Środy oraz gimnazjum Muttenz ze Szwajcarii w Konfederacji 

Szwajcarskiej. Spółka w swych działaniach informuje na bieżąco mieszkańców Gminy poprzez stronę 

internetową Spółki oraz profil na Facebooku, więc dokładniejsze informacje właśnie tam można znaleźć. 

Spółka realizuje zaktualizowane plany inwestycyjne oraz sukcesywnie wymienia przestarzały sprzęt 

informatyczny, co znacząco wpłynie na jakość świadczonych usług oraz obsługę klienta. I drodzy Państwo, 

to by było wszystko z działalności międzysesyjnej. Ja tylko chciałbym od siebie dodać, że wczoraj miała 

miejsce akcja sprzątania świata, zainicjowana przez naszego Radnego Pana Mateusza Manikowskiego. 

Sprzątanie świata przebiegło bardzo pozytywnie. Pojawiło się ponad 100 osób. Razem sprzątaliśmy 

okolice parku Łękna, doskonała forma aktywizacji mieszkańców. Później spotkaliśmy się w Wigwamie.  

Też byli nie wszyscy, ale Radni. Naprawdę coś fantastycznego. Także tutaj z tego miejsca chciałbym jeszcze 

raz podziękować organizatorowi za przeprowadzenie tej akcji. I oby takich eventów w naszej Gminie 
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odbywało się często, bo naprawdę było pięknie, pogoda też dopisała i wszyscy byli zadowoleni na koniec 

dnia. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Dziękujemy. Również przyłączamy się do podziękowań organizatorom tego wydarzenia wczorajszego ze 

sprzątania świata. Przechodzimy teraz do kolejnego punktu, punkt szósty, interpelacje i zapytania 

Radnych.  

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Czy Panie, Panowie Radni mają interpelację na dzisiejszą sesję? Widzę, że jest. Proszę bardzo, Pan Radny 

Mateusz Manikowski.  

Radny Mateusz Manikowski 

To znaczy nie jest to interpelacja, Panie Przewodniczący, tylko o odnośnie sprzątania świata, także nie 

wiem, czy mogę w tym momencie o tym powiedzieć.  

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

No to proszę zostawić tę informację na koniec, na wolne wnioski. Nie widzę zgłoszeń. W takim razie 

przechodzimy do punktu kolejnego.  

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Na ostatniej sesji wpłynęła jedna interpelacja Pana Radnego Pawła Jagodzińskiego. Nie jest teraz obecny, 

ale przekazał mi informację, że zapoznał się z interpelacją i nie zgłasza żadnych uwag.  

Przechodzimy w takim razie do punktu ósmego. Podjęcie uchwał. 

8. Podjęcie uchwał: 

 1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Zaniemyśl na rok 2024. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Zaniemyśl na rok 2024; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, Krzysztof 

Stróżyk, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Paweł  Jagodziński 

Uchwała nr V/34/2024 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, Krzysztof 

Stróżyk, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł  Jagodziński 

Uchwała nr V/35/2024 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 3) w sprawie zmiany uchwały nr LXIV/486/2024 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 marca 2024 r. w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej; 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany uchwały nr LXIV/486/2024 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 marca 2024r.  

w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, Krzysztof 

Stróżyk, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł  Jagodziński 

Uchwała nr V/36/2024 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 4) w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Nr II/7/2024 z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie powołania 

składów osobowych Komisji Rady Gminy Zaniemyśl i określenia przedmiotu ich działania; 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Nr II/7/2024 z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie powołania składów 

osobowych Komisji Rady Gminy Zaniemyśl i określenia przedmiotu ich działania; 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, Krzysztof 

Stróżyk, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł  Jagodziński 

Uchwała nr V/37/2024 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 5) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Marciniak Michał 

Ja tylko to chciałem nawiązać do kwestii sprzedaży tych działek, ponieważ my na ten temat 

rozmawialiśmy na Komisji. To są te działki, że tak można się wyrazić, blisko Sagitty, to jest wzdłuż ulicy 

Średzkiej i Akacjowej. I tylko po prostu, bo ja jak najbardziej jestem za sprzedażą tych działek, ponieważ o 

te tereny to my walczyliśmy jako Gmina już od dłuższego czasu, bo to były tereny, które były 

nieuregulowane. Tam byli spadkobiercy, poniemieccy, ale z tego co mi wiadomo, to już wszystko zostało 

dogłębnie doprowadzone do końca i jak najbardziej możemy te grunty Gmina sprzedać, tylko bym po 

prostu prosił, żeby tutaj Pan Wójt, jak rozmawialiśmy na Komisji, bo wiem, że tam te działki pewnie w 

przyszłości jeszcze w dalszym ciągu będą sprzedawane, żeby pamiętać o tym placu zabaw, który był tam 

mieszkańcom obiecany, ponieważ to jest jedyne osiedle, które nie ma tego placu zabaw. Mieszkańcy 

właśnie od kilku lat wskazują to miejsce przy Saggicie, że tam ten plac zabawy idealnie się wpasował. 

Także absolutnie ta uchwała dzisiaj nam z tym nie koliduje, tylko prosiłbym, żeby przy wyznaczeniu tych 
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kolejnych działek za tymi, które dzisiaj podejmiemy do sprzedaży, żeby też tam, mówiąc tak kolokwialnie, 

wpleść w ten plac zabaw. Za to po prostu będę wdzięczny i tak tylko na to zwracam uwagę, bo wiem, że 

nie było Pana Baraniaka na Komisji i Pana Kropińskiego, żeby oni też o tym pamiętali. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Dziękuję. Jeszcze ad vocem Pan Wójt Grzegorz Grala, proszę.  

Wójt Gminy Grzegorz Grala 

Dziękuję tak za to przypomnienie. Na razie Gmina nie zamierza sprzedawać pozostałych działek i mam 

nadzieję, że tak, że tak zostanie. Natomiast oczywiście, jeśli by do tego doszło, no to ten plac zabaw w 

tamtym miejscu na pewno powstanie i zapewniam tutaj Państwa, że tak będzie. Dziękuję bardzo.  

Głosowano w sprawie 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Marcin Brylewski, Filip Kalisz, Katarzyna  Konieczna, Kacper Łaniak, Michał  Maliński, Mateusz 

Manikowski, Michał Marciniak, Przemysław Nowak, Ewelina Sikorska, Ewelina Siudzińska, Krzysztof 

Stróżyk, Katarzyna Szymczak-Kozak, Piotr Walkowiak, Arleta Wizła 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł  Jagodziński 

Uchwała nr V/38/2024 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

9. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Proszę bardzo o zgłaszanie się, jeśli chodzi tutaj o Radnych, a jeśli chodzi o mieszkańców, słuchaczy 

obecnych na sali o podniesienie ręki, ja po kolei po prostu poproszę do mikrofonu. Mamy zgłoszenie. 

Pierwsza Pani Radna Ewelina Siudzińska, proszę bardzo.  

Radna Ewelina Siudzińska 

Ja bym za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl prosiła o, może przeczytam całe 

pismo jakie mamy przygotowane, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska. W związku z sytuacją 

przedstawioną przez dzierżawcę wyspy na ostatniej sesji, oraz Komisji Rolnictwa, która odbyła się w dniu 

24 września bieżącego roku, wnoszę o zwołanie Komisji Wspólnej Rady Gminy Zaniemyśl na wyspie 

Edwarda w Zaniemyślu w możliwie jak najszybszym terminie w celu zapoznania się ze stanem faktycznym 

wyspy i obiektów będących przedmiotem umowy dzierżawy. To jest jedno pismo. I drugie pismo tutaj do 

Pana Wójta za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl, że w związku z planowanym 



str. 10 
 

posiedzeniem Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie wyspy Edwarda Raczyńskiego  

w Zaniemyślu, proszę o przygotowanie w formie papierowej oraz przesłanie na adres e-mailowy członków 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz wszystkich pozostałych Radnych w formie elektronicznej do 

dnia 4 października następujących dokumentów. I tutaj mam wypisane o jakie byśmy dokumenty prosili  

i nie wiem czy to również mam przeczytać, bo ich trochę tutaj jest. Jak, nie wiem jak tutaj pan 

Przewodniczący  

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Proszę bardzo.  

Radna Ewelina Siudzińska 

Przeczytać, tak? Dobrze. Następujących dokumentów, protokoły przeglądów okresowych obiektów 

znajdujących się na wyspie od 2022 roku, protokoły przeglądów placu zabaw znajdującego się na wyspie 

od 2021 roku, instrukcję przeciwpożarową obiektów znajdujących się na wyspie wraz ze wskazaniem 

miejsca zbiórki ewakuacji, protokoły przeglądów okresowych hydrantów i gaśnic od 2022 roku 

zlokalizowanych na wyspie, protokół zdawczo-odbiorczy dotyczący przejęcia wyspy od poprzedniego 

dzierżawcy, protokół przekazania przedmiotu umowy obecnemu dzierżawcy, protokół zdawczo-odbiorczy 

urządzeń pomiarowych dla poszczególnych sieci, polisę ubezpieczeniową od zdarzeń losowych budynków 

na wyspie Edwarda Raczyńskiego w Zaniemyślu, książki obiektów budowlanych i ponadto proszę  

o informację, czy w postępowaniu dotyczącym wydzierżawienia wyspy inne podmioty występowały  

z zapytaniem o projekty umowy, o projekt umowy i jaka odpowiedź została im udzielona w postępowaniu 

oraz o wyjaśnienie treści punktu ósmego, pisma wyjaśniającego z dnia 20 września bieżącego roku, czy 

drzewo dąb przy wspomnianym tarasie i świetlicy, o którym mowa w punkcie ósmym, stanowi zagrożenie 

dla budynku i osób przebywających w jego pobliżu? oraz w jaki sposób wydzierżawiający wyspę, który 

jest odpowiedzialny za stan drzewostanu, zabezpieczył wyżej wymienione drzewo przed jego 

potencjalnym dalszym uszkodzeniem, skoro w piśmie wyjaśniającym z dnia 20 września 2024 roku 

udzielona została informacja, że drzewo również się przewróci. I tutaj mamy pismo wyjaśniające, również 

dołączone do Pana tutaj Wójta.  

Wójt Gminy Grzegorz Grala 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Dziękujemy. Proszę o głos Pana Radnego Mateusza Manikowskiego.  

Radny Mateusz Manikowski 

Dziękuję bardzo. To a propos tej akcji sprzątania świata, bo tu Pan Wójt mnie wywołał, bardzo dziękuję za 

takie miłe słowa, i faktycznie jestem głównym organizatorem tej akcji z ramienia Towarzystwa 

Przyrodniczego KUMAK, ale wiele osób zaangażowało się, żebyśmy osiągnęli taki dobry rezultat,  

i chciałbym teraz wymienić te osoby, to znaczy tak, głównym organizatorem to jest Towarzystwo 

Przyrodnicze KUMAK, firma Radnego Pana Przemysława Nowaka, Essi Nowak oraz uczennice, grupa 

uczennic, uczniów, ale się zgłosiły same dziewczyny, ze Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu i pozwolę sobie 

wymienić, dlatego że to są tak naprawdę główne bohaterki tego całego wydarzenia. Matylda ..., Amelia 

..., Zuzanna ..., Izabella ..., Amelia ..., Zofia ..., Helena .., Maria ..., Marianna ..., i jeszcze pozwolę sobie, no 

i to w ogóle gratuluję dziewczynom, świetna robota. Pozwolę sobie też podziękować patroni akcji, to 

Nadleśnictwo Babki oraz Gminny Ośrodek Kultury w Zaniemyślu. I dziękujemy za wsparcie Urząd Gminy 

Zaniemyśl, Leśnictwo Łękno, Stowarzyszenie Ziemia Zaniemyska, firma Polipak, Pracownia Reklamy 

Wizualnej Krzysztof Głowacki oraz Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu . Także dziękuję bardzo.  
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Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Dziękujemy. Nie widzę innych zgłoszeń, jeśli chodzi o Radnych. Tak, jednak tak? To jeszcze raz Pan Radny 

Mateusz Manikowski.  

Radny Mateusz Manikowski 

Nie chciałem tak po kolei, ale jak się nikt inny nie zgłosił, to trzeba to jednak poruszyć. Jest kwestia taka 

może delikatna, ale wydaje mi się, że my jako społeczność powinniśmy się na to spojrzeć. Jakiś czas temu 

doszło do czegoś takiego, co się nazywało patrol obywatelski i mnie to troszeczkę, byłem zainteresowany, 

co tam, do czego tam doszło, dlaczego w ogóle doszło do takich spotkań ludzi i w Internecie krążyły jakieś 

informacje, że dzieci były jakoś tam obserwowane, czy podjudzania cukierkami, czy jakkolwiek to nazwać. 

Pytały, pytały mnie się osoby, więc ja też zacząłem się pytać osób, które, nie wiem, coś ze szkołą są w jakiś 

tam sposób związane i nikt nie potrafił mi powiedzieć tak naprawdę o co chodzi. A jako, że potencjalnie 

mówimy o niebezpieczeństwie dzieci z naszej Gminy, wydaje mi się, chociażby po to, żeby nikt nam nie 

zarzucił bezczynności , że my, znaczy może bym poprosił Pana Wójta o to, żeby po prostu zapytał szkołę, 

dyrekcję, co na ten temat wiedzą, żebyśmy my po prostu mieli świadomość tego, czy tam faktycznie 

dochodziło do jakiejś rzeczy, czy nie dochodziło. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Dziękujemy, proszę Panie Wójcie o głos.  

Wójt Gminy Grzegorz Grala 

Oczywiście szkołę zapytamy, czy do takiej rzeczy dochodziło, natomiast mam informację, moja żona była 

na wywiadówce i ten temat też był poruszany i ze strony szkoły jakby nie ma żadnych informacji jak gdyby 

ktoś robił zdjęcia dzieciom także no tutaj czy rozdawał cukierki czy cokolwiek innego więc oczywiście 

wystosujemy pismo do szkoły, żeby się ustosunkowali do tego co Pan Radny powiedział żeby mieć ale na 

chwilę obecną mogę już uspokoić, że te informacje które gdzieś się pojawiały wcześniej jakby są 

nieprawdziwe, dziękuję.  

10. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Maliński 

Dziękujemy. Nie widzę więcej zgłoszeń od Radnych. Czy ktoś z Państwa obecnych na sali chciałby zabrać 

głos? Nie widzę. W takim razie wyczerpaliśmy tutaj punkty dzisiejszej obrady sesji. Przechodzimy do 

punktu dziesiątego, zamknięcie sesji. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam obrady piątej 

sesji Rady Gminy Zaniemyśl . Dziękuję Państwu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Michał Maliński 

 

przygotował: B. Madajczak 


